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1. Registracija  

Konferencijoje užsiregistravo 13 seniūnų iš 21 . Kvorumas yra, konferencija gali vykti.  

 

2. Konferencijos atidarymas  

VLNIUS TECH SA pirmininkė Ramunė Miliauskaitė atidaro konferenciją.  

 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai  

● Konferencijos pirmininku pasiūlytas Justas Fedorovičius. Patvirtinta bendru sutarimu.  

● Konferencijos sekretoriais pasiūlyti Pavel Tyrila ir Ignas Kilijonas. Patvirtinta bendru sutarimu.  

 

4. Darbotvarkės tvirtinimas, balsų skaičiavimo komisijos rinkimai, kvorumo tikrinimas  

Siūlymas darbotvarkės pakeitimui: pasiūlymų nėra.  

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

Balsų skaičiavimo komisijai pasisiūlė: Gytis Andreikėnas, Augustė Skolskytė, Aidas Prunskus. 

Patvirtinta bendru sutarimu. 

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 13 seniūnai iš 21. Kvorumas yra, konferencija gali 

vykti. 

 

5. VILNIUS TECH SA AGAI veiklos ataskaitos pristatymas 

VILNIUS TECH SA AGAI pirmininkė Ramunė Miliauskaitė pristato VILNIUS TECH SA AGAI veiklos 

ataskaitą už 2022 m. lapkričio 14 d. – 2023 m. balandžio 20 d. laikotarpį. 

 

6. Klausimų sesija  

VILNIUS TECH SA AGAI pirmininkė Ramunė Miliauskaitė atsako į kylančius klausimus apie 

VILNIUS TECH SA AGAI veiklos ataskaitą už 2022 m. lapkričio 14 d. – 2023 m. balandžio 20 d. 

laikotarpį. 

 

Paulius Burba, AMf-21/1 

Buvo daug mokymų, ar organizavot renginius studentams? 

Ats.: Taip, organizavome renginį Tarpautinei civilinei aviacijos dienai paminėti. 
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Nojus Palevičius, OPfa-20 : Kokiomis raiškos priemonėmis studentų atstobybė bendrauja su 

studentais? Per kur jūs esate lengviausiai pasiekiami ir iš kur gauti informaciją apie veiklą ir 

panašiai? 

Ats.: Visi renginiai yra skelbiami per socialinius tinklus. Bendravimas vyksta per seniūnus, tačiau 

jei seniūnas nepadeda susisiekti su SA tai visada galima rašyti į socialinius tinklus. 

Klausimo papildymas: Kokie socialiniai tinklai yra naudojami susisiekimui? 

Ats.: Instagram ir Facebook 

 

Justas Fedorovičius, AMf-19/2: Ar per pusę metų pavyko kažką nuveikti su SPK, pasiekti 

rezultatų? 

Ats.: Taip, pavyko. 

Klausimo papildymas: Kokių? 

Ats.: Pavyko sutvarkyti, kad atsiskaitymai vyktų ir anglų kalba. 

  

7. VILNIUS TECH SA AGAI finansinės ataskaitos pristatymas  

VILNIUS TECH SA AGAI pirmininkė Ramunė Miliauskaitė pristato VILNIUS TECH SA AGAI 

finansinę ataskaitą už 2022 m. lapkričio 14 d. – 2023 m. balandžio 20 d. laikotarpį.  

 

8. Klausimų sesija 

Justas Fedorovičius, AMf-19/2: Kodėl per šį laikotarpį nebuvo pajamų?                                             

Ats.: Pajamos yra dažniausiai gaunamos per renginius, todėl kadangi vyko tik vienas renginys, 

kuriame daug remėjų nebuvo, nes trūko laiko paieškoms. Renginys buvo suorganizuotas per 1 

savaitę. Mūsų tikslas buvo labiau susikoncentruoti į akademinius reikalus. 

 

Nojus Palevičius, OPfa-20: Kam yra naudojamas VGTU SA biudžetas?                                              

Ats.: Mes jį naudojame, kai organizuojame renginius, pirmakursių stovyklas, kanceliarijoje ir pan. 

 

9. VILNIUS TECH SA AGAI veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai  

Balsavime dėl VILNIUS TECH SA AGAI veiklos ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusių seniūnų skaičius – 13  

Už – 13 
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Prieš – 0  

Susilaikė – 0  

VILNIUS TECH SA AGAI veiklos ataskaita patvirtinta. 

 

Balsavime dėl VILNIUS TECH SA AGAI finansinės ataskaitos pasisakė:  

Balsavime dalyvavusių seniūnų skaičius – 13  

Už – 12  

Prieš – 0  

Susilaikė – 1  

VILNIUS TECH SA AGAI finansinė ataskaita patvirtinta. 

 

10. Konferencijos uždarymas 

  

 

 

 

 


